

BITS & PIECES

What Veranda Resorts has been up to



Veranda
RESORTS
MAURITIUS

#7

NEWS OF THE MONTH



THE WASH BAZ, A UNIQUE COMMUNAL SPACE AT VERANDA TAMARIN

The well-being of our guests is fundamental. Therefore, during the renovation of our jazzy hotel in the West of Mauritius, we wanted to offer an original and pleasant service to our customers. The Wash Baz, our hotel's self-service laundry, allows you to clean your clothes for free and avoid piling dirty laundry in your suitcases!

In order to make waiting for the washing cycle pleasant, a babyfoot, board games, books... have been put at the disposal of the clients in order to combine the useful with the pleasant.

Congratulations to the Veranda Tamarin team for this well-thought-out service!

LE WASH BAZ, LIEU DE PARTAGE SINGULIER DE VERANDA TAMARIN

Le bien-être de nos clients est fondamental. C'est pourquoi, lors de la rénovation de notre hôtel jazzy de l'Ouest de l'Île Maurice, nous avons souhaité apporter un service à la fois original et ludique à notre clientèle. Le Wash Baz, laverie en libre-service de notre hôtel, vous permet de nettoyer gratuitement vos vêtements et éviter ainsi d'entasser du linge sale dans vos valises !

Afin de rendre l'attente du cycle de lavage agréable, un babyfoot, des jeux de société, de la lecture... ont été mis à la disposition des clients afin de joindre l'utile à l'agréable.

Bravo à l'équipe de Veranda Tamarin pour ce service bien pensé !

AN ARTISTIC FESTIVE SEASON WITH VERANDA RESORTS



This year the festive season will have an artistic dimension in our Veranda Resorts hotels. On the program, dance shows, painting exhibitions, a Christmas choir, live painting... there will be plenty of activities in each hotel to delight our guests. The little ones will not be disappointed. Creative workshops, Christmas show, a chance to meet Santa Claus, gift distribution... everything will be thought of so that they can fully experience the magic of Christmas.

The natural and luminous decoration will immerse you directly into a magical and enchanting atmosphere.

UNE SAISON DES FÊTES ARTISTIQUE DANS NOS HÔTELS VERANDA RESORTS

Cette année la saison des fêtes revêtira une dimension artistique dans nos hôtels Veranda Resorts. Au programme, des spectacles de danse, des expositions de peinture, une chorale de Noël, du live painting... les activités ne manqueront pas dans chaque hôtel pour ravir nos clients. Les plus petits ne seront pas en reste. Ateliers créatif, spectacle de Noël, rencontre avec le Père-Noël, distribution de cadeaux... tout sera pensé pour qu'ils vivent pleinement la magie de Noël.

La décoration à la fois naturelle et lumineuse vous plongera directement dans une atmosphère féérique et enchanteuse.

NEWS OF THE MONTH

VLH EXCELLENCE AWARDS - CELEBRATING THE HARD WORK



On the 29th of August, the 5th edition of the VLH Excellence Awards was held at L' Aventure du Sucre in the presence of the Minister of Tourism, the Honourable Anil Gayan. At this annual awards ceremony organised to motivate and reward team efforts, François Eynaud did an emotional last speech as the CEO of VLH while emphasizing about the motivation and excellence of the group's 1800 employees.

He also took the time to thank Thierry Montocchio, his successor as CEO since the 1st of September, for his close collaboration over the past few years. Both of them, accompanied by Philippe Espitalier-Noël, CEO of Rogers and Chairman of VLH, congratulated the outstanding work of the employees by handing over various awards such as the famous Chairman's Award won by the Heritage Awali Golf & Spa Resort team.

VLH EXCELLENCE AWARDS- CÉLÉBRONS L'EFFORT

Le 29 août dernier a eu lieu la 5e édition des VLH Excellence Awards à l'Aventure du Sucre en présence du Ministre du Tourisme, l'Honorable Anil Gayan. Lors de cette cérémonie de remise des prix qui a lieu chaque année pour motiver et récompenser les efforts des équipes, François Eynaud a effectué un dernier discours émouvant en tant que CEO de VLH tout en soulignant la motivation et l'excellence des 1800 employés du groupe.

Il a également pris le temps de remercier Thierry Montocchio, son successeur au poste de CEO depuis le 1er septembre dernier pour son étroite collaboration ces dernières années. Tous deux, accompagnés de Philippe Espitalier-Noël, CEO de Rogers et Chairman de VLH, ont félicité le travail remarquable des employés en remettant divers Awards comme le fameux prix du Chairman remporté par l'équipe d'Heritage Awali Golf & Spa Resort.

FROM THE BLOG & OTHER PLATFORMS

// Veranda Resorts Blog //



DO YOU SPEAK CREOLE?

Are you planning your next vacation to Mauritius? Besides your bathing suit and sunblock, don't forget to slip in a few creole phrases and expressions in your suitcase: they will come in handy during your excursions across the island and help you connect with Mauritians, who are well known for their warm hospitality. Are you ready? Now it's your go!...

TO KOZ KREOL ?

Vous préparez vos prochaines vacances à Maurice ? En plus des maillots de bain et d'une bonne crème solaire, n'oubliez pas de glisser dans vos valises quelques phrases et expressions créoles : elles vous seront bien utiles lors de vos excursions à travers l'île, et vous permettront de créer des liens avec les Mauriciens, réputés pour leur accueil chaleureux. Alors, prêts ? À vous de jouer !

Read More: / Lire Plus :

EN

FR

FROM THE BLOG & OTHER PLATFORMS

POSTS OF THE MONTH

// FACEBOOK //

POST OF THE MONTH



Photo courtesy: @gotravelyourway

[View Post](#)

// INSTAGRAM //

PHOTO OF THE MONTH



[View Post](#)

[FOLLOW US ON INSTAGRAM](#)

// VIDEO //



Instameet - Veranda Tamarin
Hotel in Mauritius !

[Watch Video](#)

//WHAT OTHER SAY ABOUT US//



CÉRÉMONIE LAÏQUE À L'ÎLE MAURICE
LE BLOG ENDEMIK

Read More: / Lire Plus :

[FR](#)

[MORE CLIPPINGS](#)

Veranda

RESORTS
MAURITIUS

CONTACT

Candice Yon

Manager - Communication & PR

E: candice.yon@vlh.mu

Julie Daruty

Communication Executive

E: julie.daruty@vlh.mu

Shailen Chuttoor

Manager - Digital Technology

E: shailen.chuttoor@vlh.mu

Roshnee Coomar

Digital & Web Coordinator

E: roshnee.doma@vlh.mu

